
Zápis 
z 1. zasedání zastupitelstva obce v roce 2008, konaného dne 14. 3. 2008 v zasedací 
místnosti Obecního úradu Lazinov.

Program jednání:

1. Zahájení
2. Rozhodnutí o připomínkách k řešení veřejných ploch v obci
3. Směna obecních pozemků
4. Informace z činnosti zastupitelstva z oblastí:

- doprava
- pozemky a sítě
- obecní les

5. Inventury a audit za rok 2007 - informace o výsledku
6. Rozpočtové opatření pro r. 2008
7. Různé
8. Diskuze
9. Závěr

1. Zasedání zahájil pan starosta Ing. Novotný v 18.00 hodin. Úvodem jednání přivítal 
přítomné a zkonstatoval, že jednání bylo řádně svoláno, vyhlášeno a přítomno je 6 
členů obecního zastupitelstva, jednání je tedy usnášeníschopné. Paní Ing. Konupková 
byla omluvena.

Zapisovatelkou byla jmenována paní Košíková Radka.Bylo odsouhlaseno, že 
hlasování bude veřejné - 6členů pro, 0 proti, 0 se zdrželo.
Ověřovatelé zápisu budou pan Josef Ondříček a pan Stránský Jan - 6 členů pro, 0 
proti, 0 se zdrželo.

Dále byl projednán program zasedání. Připomínky k programu nebyly. Hlasování - 6 
členů pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

2. Řešení veřejných ploch v obci Lazinov bylo nejdříve veřejně prezentováno, dále 
byli občané vyzváni k podávání připomínek. Připomínky byly předány paní arch. 
Stehlíkové, spoluautorce projektu, která přednesla zastupitelům obce své názory.
Zastupitelům bude každá připomínka předložena jednotlivě a bude o ní jednotlivě 
hlasováno s vyjímkou zeleně, která se bude řešit vždy s odborníkem.
P. Zobačová navrhuje každou připomínku projednat a hlasovat, zda není lépe řešit 
později.

-1) - Hlasování: 1 pro, 5 proti, 0 se zdrželo
-2) - Hlasování: 1 pro, 5 proti, 0 se zdrželo



-3) - Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo
-4) - silnice je z penetrace a je velmi obtížné ji odstranit a udělat ji novou. Je třeba 
zmíněnou cestu vytvořit na stávající komunikaci.
P. Zobačová - o kolik je třeba cestu zvedat? O 3 - 15 cm.
Problém je u Ondříčkových, p. Ondráka, u Bartoškových - zde se bude situace řešit 
individuálně s každým majitelem nemovitosti.
Návrh: Principielně tam, kde je penetrace musí se vozovka zvýšit. S řešením 
příjezdů a  vody u problémových nemovitostí se bude řešit individuálně - Ondrák, 
Ondříčkovi, Bartoškovi.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo
-5) - P. Zobačová - navrhuje nechat vývoji. Cesta bude průjezdná, ale jen ve 
výjimečných případech. Nahoře budou dva zámezní sloupky. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo
-6) - Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo
-7) -  Komunikace je plánovaná ve spodní části, protože tam budou vedeny sítě. 
P. Pozdan - když jmenovanou parcelu kupovali bylo řečeno, že komunikace bude 
vedena vrchem.V ÚP obce je zmíněný pozemek veden jako odhlučňovaní prostor. 
Horní pozemek se nebude prodávat, ale nebude se tam budovat cesta. 
P. Zobačová - musí jít sítě v komunikaci, nemohou polní cestou a zpevněnou cestu 
udělat nahoře.
Stačí pouze jedna komunikace pro přístup k pozemkům. 
Pozemek č. p. 191/17 nebude prodán. Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo
P. Pozdan žádá povolení vybudování cesty na vlastní náklady. 
Je vyzván zastupiteli, ať si podá žádost na obecní úrad.
P. Ondříček konstatoval, že každý si pozemek kupoval s tím, že komunikace bude 
vybudována dole.
Návrh: Přes pozemek č. p.  191/17 bude umožněn přístup majitelům sousedních 
pozemků. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo
-8) - připomínka je shodná s připomínkou č. 7)
-9) - Návrh: Nerozšiřovat kromě úseku u p. Hynka. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo
-10) -  Hlasování: 1 pro, 5 proti, 0 se zdrželo
-11) - připomínka stažena navrhovatelkou p. Zobačovou
-12) - Nehlasováno, jen odpověď  -  bude rozlišeno povrchem - výhybna asfalt, 
parkovací plocha zatravňovaní panely.
-13) - Uzlový bod bude nazván “U korýtka”
-14) - situace se bude řešit na místě s architektem. 
Hlasování: 2 pro, 4 proti, 0 se zdrželo
-15) - 16) - Při stavebním řízení bylo na žádost p. Zobačové vyjmuto ze stavebního 
řízení  -proto není povoleno cestu upravovat
Pokud obec cestu neudělá, udělají ji k brance Hajnových Zobačovi.
-17) -  nebude se realizovat
-18) - 22) zeleň
-23) - P. Hübel nesouhlasí s použitím penetrace 
Hlasování: 1 pro, 5 proti, 0 se zdrželo
-24) - Hlasování: 1 pro, 5 proti, 0 se zdrželo
-25) -  P. Zobačová - u Všianských je hezká travnatá plocha zpevněná šterkem. 
Zatravňovací panely by při užívání byly bez trávy neboť tam nemá podmínky. Pokud 
má travnatá plocha být kvalitní, musí být zpevněna šterkem. 



Hlasování: 1 pro, 5 proti, 0 se zdrželo
-26) -  V kopcích je třeba přihlédnout ke sklonu a k materiálu, aby v zimě povrch 
neklouzal  a byla dobrá schůdnost.
Návrh: Materiál na cestičky bude upřesněn vždy dle jednotlivé situace a místa.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo
-27) - vynechat dle návrhu p. Zobačové
-28) - Obrubníky naležato musí být použity všude na zpevnění komunikace a 
obrubníky na výšku budou použity v  místech, kde je třeba zamezit toku vody.
Hlasování: 1 pro, 5 proti, 0 se zdrželo
-29) - P. Zobačová navrhuje ze zídky od pana Hynka použít kameny na novou zídku.
Návrh: Kámen bude použit z nejbližšího lomu namokro, pouze výspravky budou 
provedeny z původního kamene ale také namokro.
Hlasování: 5 pro, 1 proti, 0 se zdrželo
-30) - souvisí s 29)
-31) - P. Zobačová navrhuje ještě se návrhem zabývat. P. Zobač se úcastnil semináře, 
kde byla rozdělená kanalizace označena za nastupující trend.
Návrh: Nebudeme zadávat do plánu architektovi, ale vyžádáme si konzultaci  na 
toto téma pro zastupitele.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo
-32) - Hlasování: 0 pro, 6 proti, 0 se zdrželo
-33) - P. Zobač vysvětlil svou ideu o řešení návsi. P. Zobačová navrhla nechat 
vypracování alternativního návrhu na upravení  centra vesnice a vybrat z těchto 
návrhů. 
Návrh: Řešení odložit.
Hlasování: 1 pro, 5 proti, 0 se zdrželo
Hlasování k bodu 33) - Hlasování: 0 pro, 5 proti, 1 se zdrželo

3. Je potřeba rozšířit komunikaci kolem pozemku pana Hynka, proto bylo zahájeno 
jednání s panem Hynkem o směně pozemků. Byl vytvořen geometrický plán podle 
kterého se budou pozemky směňovat. Cena směňovaných pozemků bude 25Kč za 
m2.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo

4. Doprava: Silnice na Svitavici se bude opět opravovat a nechá se osít okraj 
komunikace.
Pozemky a sítě: Je zažádáno o dotaci z JMK na sanaci sklepa u křížku a úpravu okolí 
křížku. Práce budou postupovat dle schválení dotace.
Les: p. Ondříček vypracoval podmínky pro těžbu a samotěžbu dřeva v obecních 
lesích (viz. příloha). Palivové dřevo, kulatina - rozdělení zajistí zástupce obce.
Kulatina se bude prodávat za aktuální tržní cenu nebo bude použito obcí a palivové 
dřevo bude prodáváno za 200kč za m2 po polomech samotěžbou a 400kč za m2 při 
odvozu.  Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo
P. Stránský - odpady PET lahve nebudou odváženy měsíčně, ale čtvrtletně. Místo 
kontejneru budou malé kontejnery.

5. Inventury proběhly v pořádku. Dne 13. 3. 2008 proběhla kontrola hospodaření 



obce bez závad.
Zastupitelé obce odsouhlasili odměny zastupitelů s platností od 1. 1. 2008 v této 
výši:
starosta Ing. Pavel Novotný - 800Kč, místostarosta Miroslav Holas - 800Kč, 
zastupitel,  předseda finančního výboru Ing. Iva Konupková - 800Kč, zastupitel, člen 
kontrolního výboru pan František Doskočil - 800Kč, zastupitel pan Josef Ondříček - 
400Kč. 
Hlasování: 4 pro, 0 proti, 2 se zdrželi

6. Zastupitelé obce hlasovali o Rozpočtovém opatření č.1/2008 ve výši 200Kč.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo

7. Starosta oznámil občanům, že od dubna 2008 dojde k posunu úredních hodin v 
pátek od 19.00 hod do 20.00 hod.
Akce: 15. 3. pletení pomlázek
          30. 4. pálení čarodějnic
           24. 5. dětský den na téma “Tenkrát na západě”
Občané byly vyzváni k ostražitosti proti vandalům v obci a k usměrňování svých 
dětí.

8.Diskuse Nesvítí světla na Vrších - problém je řešen s panem Nikodémem a se 
společností E-ON neboť závada byla objevena ve špatném vedení.

P. Zobač  se nabídl, že za 400 Kč měsíčně bude uklízet autobusové zastávky.
Zastupitelé berou tuto nabídku na vědomí.

P. Müller - je potřeba řešit výtok vody na komunikaci u jejich domu, neboť se tento 
problém opět objevil. Problém bude řešen - v rámci oprav komunikací se místo 
otevře a provede se průzkum. Na základě zjištění problému se bude situace řešit.
    
P. Toman - při deštích jim teče na cestu bláto.
Bude se jednat s majiteli okolních pozemků a situace se bude řešit.

P. Zobač - upozornil zastupitele, že podle kamerového průzkumu se ukáže, že není v 
kanalizaci vyústěno ani jedno napojení z okolních RD. 

Pan starosta ukončil veřejné zasedání obecního zastupitelstva.

Přílohy: Svolání veřejného zastupitelstva
Prezenční listina
Rozpočtové opatření č.1/2008
Tabulka připomínek studie
Návrh nakládání s dřevní hmotou

Vypracovala: Košíková Radka



Ověřovatelé zápisu: Josef Ondříček 
                               Ing. Stránský Jan

Ing. Pavel Novotný
starosta

Miroslav Holas
 místostarosta


